

## Recycling

In an effort to preserve the environment and our world's natural resources, EQUIPLAST SARL is committed to recycling different kinds of used products, mainly plastic bags. The recycled products become good quality raw material to be reused in industry.



### إعادة التدوير

في محاولة للحفاظ على البيئة والموارد الطبيعية، تلتزم شركة EQUIPLAST SARL بإعادة تدوير أنواع مختلفة من المنتجات المستعملة وأهمها أكياس البلاستيك. المنتجات المعاد تدويرها تصبح مواد خام ذات جودة جيدة يعاد استخدامها في الصناعة



**EQUIPLAST SARL**

WHAT WE DO...

### Ribbons for Industrial Packaging

EQUIPLAST SARL manufactures ribbons to meet the packaging needs of the industrial sector. Packaging ribbons are available in 9mm, 12mm and 15mm width, color blue, pink and white.



### شرائط تربيطة

تصنّع شركة EQUIPLAST SARL شرائط تربيطة تستخدم في القطاع الصناعي. أشرطة التربيطة متوفرة بعرض 9م.م، 12م.م و 15م.م، باللون الأزرق، الزهري والأبيض.

## Raw Material

EQUIPLAST SARL imports raw materials from several companies worldwide, uses them in the production of pipes, and also sells these raw materials to other manufacturers in Lebanon.

تستورد شركة EQUIPLAST SARL المواد الخام من شركات في جميع أنحاء العالم، تستخدمها في تصنيع الأنابيب، كما أنها تبيعها إلى مصانع أخرى في لبنان.



Country of Origin: **USA**

Used in the production of:

**PE - LLDPE - LDPE - HDPE - ELIT**



Country of Origin: **KSA**

Used in the production of:

**HDPE - LLDPE - LDPE - PP - PET - ABS**



Country of Origin: **QATAR**

Used in the production of:

**PE - LDPE - LLDPE - HDPE**



Country of Origin: **KSA**

Used in the production of:

**PP - HDPE - LLDPE**



Country of Origin: **UAE**

Used in the production of:

**HDPE - PE - PP - LLDPE**



Country of Origin: **KSA**

Used in the production of:

**PVC**



Country of Origin: **South Korea**

Used in the production of:

**CO-PP**



Country of Origin: **Belgium**

Used in the production of:

**MB**

## مواد الخام

## Adhesive Tapes

EQUIPLAST SARL provides the Lebanese market with high quality adhesive tapes for multiple use, available in 3 colors: White, Transparent and Brown.



## شرائط لاصقة

تضع شركة EQUIPLAST SARL في متناول الأسواق اللبنانية شرائط لاصقة ذات جودة عالية، وهي متوفرة باللون الأبيض، الشفاف والأسمر.

## Contact Us

### ADDRESS

Cable du Liban str., Sheikh Joseph Shehade bldg., Naher Ibrahim – LEBANON,  
P.O.BOX: 90299 LEBANON

### PHONE

+961 9 448 980

+961 9 446 132

+961 9 448 581

+961 9 448 583

### MOBILE

+961 3 611 632

+961 3 649 640

### FAX

+961 9 446 131

### EMAIL

equiplast@hotmail.com

